
Interpellation av Nike Örbrink (KD) till socialborgarrådet Alexander Ojanne (S) om 
uteblivna arvodesutbetalningar till stadens gode män 
 
 
Sommaren 2024 uppdagades att tusentals av Stockholms gode män inte fått sina arvoden 
utbetalda. Arvoden som skulle varit dem tillhanda första juli. Några månader senare har 
staden fortfarande inte betalat ut arvodena, eller ens kunnat ge samtliga ett besked om när de 
kan komma att ske. För den enskilde gode mannen får detta konsekvenser. 
 
Staden är i stort behov av gode män. Förra året rapporterades det om att staden saknar flera 
hundra och de risker som uppstår om behovet av nya gode män inte kan tillgodoses framgent. 
Helt enkelt att människor i behov av hjälp lämnas utan den. Uppdraget som god man är 
känsligt och intimt, vilket ställer höga krav på noggrannhet och integritet. Att staden inte 
klarar av att sköta ersättningen till de som åtagit sig detta viktiga uppdrag får inte bara 
negativa konsekvenser för den enskilde gode mannen, utan riskerar också att undergräva 
viljan hos andra att söka sig till uppdraget. Det är en allvarlig utveckling vi ser.  
 
Bakgrunden till de uteblivna arvodena sägs vara omorganisering, nya ärendesystem och flytt. 
Samtidigt måste staden rimligtvis kunna klara av att fortsätta sköta sina basala uppgifter även 
under en omstrukturering. 
 
 
 
Mot bakgrund av ovanstående önskar jag fråga socialborgarrådet: 

1. Vad gör socialborgarrådet för att stadens gode män ska få sin ersättning utbetald så 
snart som möjligt? 

2. Har förvaltningen eller socialborgarrådet haft en dialog med berörda gode män om 
situationen? 

3. Avser staden kompensera berörda gode män för uteblivna arvoden? 
4. Vad gör styret för att fler ska vilja söka sig till att bli god man inom Stockholms stad? 
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